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Protokół Nr 4/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 kwietnia 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem epidemii oraz 

wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa COVID-19, obrady komisji 

prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

/załącznik nr 1 do protokołu/.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.   

4. Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. 

5. Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie. 

6. Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno. 



2 
 

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

8. Zapytania i wolne wnioski.  

9. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.  

 Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Nr 3/2022 z dnia 24 marca 2022r. był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak również 

został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2022 z dnia 24 marca 

2022r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 24 marca 2022r. 

 Komisja głosami: za – 10, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia Nr 

3/2022  z dnia 24 marca 2022r. 

Ad. pkt. 4 

 Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. 

Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez Komendę Powiatową Policji w 

Opocznie /załącznik nr 2 do protokołu/ oraz Sąd Rejonowy w Opocznie /załącznik nr 3 do 

protokołu/. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

 Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie. 

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie – 

przedstawiła informację, która stanowi załącznik do protokołu z obrad XLVI sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 29.04.2022r. 

 W dyskusji głos zabrali: radny A. Rożenek, Dyr. MGOPS B. Rogulska. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 
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 Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno. 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny A. Rożenek, radna J. Figura, Sekretarz Miasta J. Klimek, Dyr. 

Wydz. OŚ D. Chybowska. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Opieka zdrowotna w Gminie Opoczno w roku 2021. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował, iż w sprawie dotyczącej opieki zdrowotnej 

w Gminie Opoczno wpłynęły materiały przygotowane przez Szpital Powiatowy w Opocznie 

/załącznik nr 5 i 6 do protokołu/, Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Vita – Med” 

/załącznik nr 7 do protokołu/ oraz Starostwo Powiatowe w Opocznie /załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

B) Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2021 – koszty 

funkcjonowania OSP. 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 9 i 9a do protokołu. 

Komisja zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Wydziała Techniczno – 

Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie /załącznik nr 9b do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrał radny Andrzej Rożenek, Komendant SM D. Rzepka. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

C) Organizacja ruchu komunikacyjnego na terenie miasta i gminy w kontekście 

bezpieczeństwa. 
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Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił informację przygotowaną przez Wydział 

Techniczno – Inwestycyjny Urzędu Miejskiego /załącznik nr 10 do protokołu/. 

Ponadto Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Opocznie /załącznik nr 11 do protokołu/, Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi 

/załącznik nr 12 do protokołu/, Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad /załącznik nr 

13  do protokołu/ oraz Komendę Powiatową Policji w Opocznie /załącznik nr 14 do protokołu/. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

D)  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarniczych, uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu; 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 15 

do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2022; 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 16 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrały: radna A. Zięba, radna J. Figura. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022 – 2038; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 17 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 18 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa własności nieruchomości do zasobu 

mienia komunalnego; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 19 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w m. Opocznie obr. 7, 

stanowiącej własność Gminy Opoczno; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 20 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w m. Opocznie obr. 10, 

stanowiącej własność Gminy Opoczno; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 21 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny A. Rożenek, radna A. Szczepaniak  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w m. Opocznie obr. 23, 

stanowiącej własność Gminy Opoczno; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami– przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 22 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna A. Zięba, radny J. Pręcikowski, Dyr. Wydz. GN M. 

Wojciechowska. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) rozpatrzenia petycji  w sprawie przywrócenia drugiego oddziału przedszkolnego oraz 

powrotu najmłodszych dzieci do pomieszczeń zajmowanych dotychczas przez Punkt 

Przedszkolny w Bielowicach; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

j) rozpatrzenia petycji w sprawie utrzymania dotychczasowej struktury organizacyjnej 

Szkoły Podstawowej w Kraśnicy, obejmującej odział przedszkolny i klasy I-VIII; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

k) rozpatrzenia petycji przeciwko planom przekształcenia Szkoły Podstawowej                          

w Wygnanowie; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

l) rozpatrzenia skargi Pani DZŁ na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Opocznie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 
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Ad. pkt. 8 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – poinformował o piśmie Pani B. Firmowskiej, 

które wpłynęło do komisji. Prosi, aby wystosować pisma z prośbą o wyjaśnienia do Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej oraz do Zakładu Energetyki Cieplnej. Zaproponował, aby ten temat 

poruszyć na następnym posiedzeniu komisji. W związku z tym prosi również o zaproszenie na 

posiedzenie komisji przedstawicieli ZGM oraz ZEC. 

Jadwiga Figura – radna: 

- po raz kolejny w imieniu mieszkańców Opoczna poruszyła temat zanieczyszczania miasta 

przez psie odchody oraz wyprowadzania psów bez kagańców. Prosi o podjęcie konkretnych 

działań w tym temacie np. poprzez upominanie lub kary finansowe dla osób, które nie 

przestrzegają zasad sprzątania po swoich pupilach, a także kampanię informacyjną w tym 

temacie; 

- prosi o interwencję Policji lub Straży Miejskiej na ul. Torowej, gdzie organizowane są wyścigi 

samochodowe. Prosi, aby zwrócić się do Komisji Bezpieczeństwa o podjęcie działań, które 

ograniczyłyby prędkość na tej ulicy; 

- poruszyła temat sprzedaży na bazarku, ponieważ słyszała o problemach kupców. Prosi o 

wyjaśnienia w tym temacie; 

- poruszyła temat zaśmiecania prywatnych posesji w centrum miasta  (m.in. na ul. Piotrkowskiej 

naprzeciwko sklepu Netto oraz naprzeciwko ul. Słowackiego). Prosi, aby podjąć kroki, które 

zmusiłyby właścicieli do regularnego sprzątania tych miejsc. 

 

Radny Jakub Biernacki: 

- zasugerował, aby tematem zanieczyszczania miasta przez psie odchody zainteresowała się 

również Policja, odbywająca patrole piesze po mieście; uważa, że należy weryfikować osoby 

wychodzące z psami pod kątem sprawdzania czy posiadają torebki na psie odchody; 

- prosi o przygotowanie informacji dotyczącej rozkładu boksów na bazarku przy ul. 

Piotrkowskiej (może być w formie mapy) ze wskazaniem, które boksy należą do gminy, które 

są w dzierżawie oraz które są obecnie faktycznie użytkowane. Prosi również o udzielenie 

informacji od zarządcy bazarku, czy wykorzystywanie parkingu przy ul. Piotrkowskiej pod 

handel jest konieczne; 

- ponawia prośbę o przygotowanie informacji dla mieszkańców dotyczącej procedury 

postępowania na wypadek wojny. 

 

W dyskusji głos zabrał również Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

 

Ad. pkt. 9 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 11.40. 
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Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

        

 

        Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Andrzej Rożenek 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Referent w Biurze Rady Miejskiej 


